

Protokoll från styrelsemöte - Föreningen Samhällsvetarna Uppsala

Organisationsnummer: 802439-0711



Datum: 27 maj 2025 **Plats:** Enequistrummet

Tid: 17.15

Närvarande	Frånvarande
Emelie Schlyter (<i>ordförande</i>)	Isabel Bohlenius (<i>ord. aktivitet</i>)
Sarah Dorenus (<i>vice ordförande</i>)	Felix Boström (<i>general</i>)
Alva Näsström (<i>sekreterare</i>)	Lars Ljungberg (<i>general</i>)
Robin Björklund (<i>skattmästare</i>)	Tilda Gidlöf (<i>vice ord. näringsliv</i>)
Alma Bergdahl (<i>ord. näringsliv</i>)	Julia Izarra (<i>vice ord. kultur</i>)
Jonna Holst (<i>vice ord. aktivitet</i>)	Beata Iverhed (<i>ord. idrott</i>)
Gustav Anrin (<i>sånganförare</i>)	
Annie Håggholm (<i>ord. PR</i>)	
Sofia Nordberg (<i>mentorskap samvet</i>)	
Filip Holm (<i>mentorskap samplan</i>)	
Leo Nenzén (<i>general</i>)	
Maja Ericsson (<i>general</i>)	
Leia Fromm (<i>ord. kultur</i>)	
Olivia Strindeborg (<i>vice ord. idrott</i>)	
Sofia Hedin (<i>vice ord. PR</i>)	
Josefin Lagerquist (<i>fotograf</i>)	

1. Mötets öppnande

Ordförande Emelie förklarar mötet öppnat.

2. Formalia

a) Val av mötesfunktionärer

Styrelsen beslutar att

- välja Emelie till mötesordförande
- välja Alva till mötessekreterare
- välja Jonna och Sarah till justerare

b) Godkännande av kallelsen

Kallelsen kom den 13 maj på mail.

Styrelsen beslutar att

- godkänna kallelsen

c) Godkännande av dagordningen

Styrelsen beslutar att

- *godkänna dagordningen*

3. Uppstart

a) Genomgång

Emelie går igenom formalia och hur styrelsen arbetar. Styrelsen ingår i kåren och sektionen. Styrelsemöten sker ungefär 2 gånger per månad under terminerna. Emelie går igenom vilka som har rösträtt under styrelsemöten, det är presidiet och ordförande för varje utskott.

Plan innan hösten:

- Styrelsen ska publicera likabehandlingsplan och verksamhetsplan på hemsidan senast i augusti. Alla utskott ansvarar för sin del i verksamhetsplanen.
- Näringsliv ska beställa styrelsetröjor.

Stadgar och policy: har skett en uppdatering av definitionen av reccefriden, projektgrupper ska tillsättas gemensamt. Finns en ny ekonomipolicy.

4. Studentrepresentant

a) Genomgång

Emelie berättar att det finns 8 poster på institutionen och det är bra om vi fyller dessa. Syftet är att studenterna ska vara representerade i olika sammanhang.

2 programråd Samhällsvetarprogrammet

2 programråd Samhällsplaneringsprogrammet

2 ordinarie och 2 suppleanter i institutionsstyrelsen

Nytt är LSSO (lokalt studerandeskyddsombud) som är att varje förening ska ha ett skyddsombud. Styrelsen bestämmer att lägga ut på sociala medier och eftersöka en student som vill ta på sig uppdraget.

5. Ordförande har ordet

a) Lägesrapport

Emelie har varit på två extra styrelsemöten med Kulturgeografiska institutionsstyrelsen. Vårbalen gick bra! Examensceremoni 28 maj. Hemsidan har legat nere under veckan, PR jobbar på detta. Mailen fungerar igen. Emelie har deltagit på möten inför insparken i höst. Sparkonto är på plats nu.

6. Vice ordförande har ordet

a) Lägesrapport

Alla campusbibliotek ska stänga 16.30 på grund av ekonomiska problem. Carro ska renoveras, oklart vart, hur och när.

7. Sekreterare har ordet

a) Lägesrapport

Ska betala till medlemmar som köpt fel medlemsskap i samband med vårbalen.

8. Ekonomi

a) Lägesrapport

Robin väntar på tillgång till banken för att kunna betala och bokföra.

9. Generaler

a) Lägesrapport

Maja och Leo går igenom. Har bokat lokaler, fixat overaller, kontaktat Norrland angående lokal för invigningsgasken och de försöker få den stora lokalen som rymmer fler så att ölsar också kan få gå. Fadderansökan går bra! 56 ansökningar har kommit in. Preliminär tidsram är 1 september och tre veckor, en veckas paus och sedan invigningsgask. Schemat kommer vara ungefär 3-4 aktiviteter i veckan, både vardag och helg.

10. PR

a) Lägesrapport

Annie berättar om problem med mail och hemsidan. Mejlen är löst nu och förhoppningsvis fungerar hemsidan imorgon. Planerar att skicka ut en mall till styrelsen vilken information som PR behöver för att kunna skapa ett inlägg. Bäst hade varit om info skickas in en vecka innan så att PR hinner förbereda!

b) Fotograf

Josefin har fotat generalerna! Ska fota examensceremonin 28/5. Josefin uppmanar att fråga om man vill ha fotohjälp och vill gärna fota på fler arrangemang under hösten, bl.a. insparken.

11. Aktivitetsutskottet

a) Lägesrapport

De har börjat planerat, har diskuterat om man ska få till två sittningar på vårterminen också. Eventuella projektgrupper kan fixa mindre evenemang. Jonna berättar om deras idéer till teman på både sittningar och aktiviteter som [t.ex.](#) ölprovning. De vill gärna hämta idéer och åsikter från medlemmar via sociala medier. Utskottet vill gärna ha en sittning tillsammans med en annan förening och kollar på olika möjligheter.

b) Sånganförare

Styrelsen har en diskussion om Sam-kören och eventuellt Sam-band. Gustav får ansvar för kören framöver och är deras kontaktperson.

12. Kultur- och utbildningsutskottet

a) Lägesrapport

Leia går igenom nuläget. Det ska vara en ungdomspartidebatt i september och ska börja planera för detta än, datum är inte bestämt än.

b) Mentorskap

Sofia har haft överlämning för Samvet, ska söka fikabidrag från sektionen och värva mentorer inför höstterminen. Filip har haft överlämning.

13. Näringsliv

a) Lägesrapport

Alma uppdaterar. Har haft kontakt med både nya och gamla sponsorer och planerar med generalerna hur aktiviteterna ska gå ihop eftersom vissa sponsorer har mer krav. Tanken är att ha en aktivitet där alla sponsorer deltar. Styrelsen diskuterar olika upplägg med sponsorerna för att få störst uppslutning. Tygpåsar och styrelsetröjor ska beställas.

14. Idrott

a) Lägesrapport

Har haft överlämning. Det är medievetarna som styr Alpernaresan nästa år, räcker med en representant från oss. Har diskuterat förslag på andra resor. Olivia berättar att de har en idé om att kombinera turnering med en sittning. Vill även genomföra andra aktiviteter än fotboll! Ska använda instagram men också ha en facebook-grupp för att få bättre närvaro och för att kunna ha koll på vilka som planerar att delta.

15. Nästa möte

Nästa möte planeras till 18/6 18.00 digitalt.

16. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

17. Mötets avslutande

Ordförande förklarar mötet avslutat.

Sekreterarens namn:

Alva Näsström sekreterare

Justerat av:

Sarah Dorenius

Jonna Holst

